



Styrelsemöte v.11

Datum: 2019-03-12

Tid: 12:22

Plats: 1154

Närvarande: Sofia Engström, Anton Jäger, Leo Okawa Ericson, Hanna Gjöthlén, Axel Lingestål, Per Alonso, Sara Liljefors, Travis Georgios Persson

1 Mötets öppnande

2 Formalia

Val av justerare

Per Alonso väljs till justerare utan någon däremot.

Godkännande av dagordning

Tillgångsansvarig vill lägga till punkten tillgångsutskott. Dagordningen med tillägg godkänns utan någon däremot.

3 Senaste mötesprotokoll

4 Meddelanden

4.1 Sektionsbidrag

Vi har fått reducerat sektionsbidrag på grund av dåligt närvarande vid FUM de senaste två åren.

5 Lägesrapport

5.1 Informationsansvarig

Information och forumulär kring Absolut Gotland har släppts.

5.2 Tillgångsansvarig

Mjölkssubstitut byts från soja till havre.

6 Mötesfrågor

Aktiviteter under mottagningen

TD-mottagningen vill veta vilka aktiviteter vi ska annordna under mottagningen. Dessa är vilka aktiviteter vi preliminärt planerar att genomföra:

- Allumnkväll på V-Dala nation
- Tiki-Tikikväll
- Kräftskiva

Obehöriga möbler

- Ordförande har fått mail som bland annat säger att det finns obehöriga möbler på plan 0, hus 1. Deadline för att ta bort dem är 31 mars.
- Det är en bra idé att ta bort Tardisen i Foorum samtidigt som de obehöriga möblerna. Vi behöver först ta kontakt med spelföreningen som äger spelen i Tardisen.
- Vi ska slänga den skräpiga soffan i rummet brevid Foorum.

Tillgångsutskott

Tillgångsansvarig vill skapa ett utskott som kan hjälpa till vid leveranser eftersom att dessa är för stressiga just nu. Det blir även attraktivare att söka posten i framtiden. Beslut att tillgångsansvarige kan starta ett tillgångsutskott tas utan någon däremot.

7 Övriga frågor

Inga övriga frågor diskuterades.

8 Mötets avslutande

Mötet avslutas 13:04.

Sekreterare Leo Okawa Ericson

Ordförande Sofia Engström

Justerare Per Alonso